
Téma: Víra a film 
Filmy mohou, stejně jako další sdělovací prostředky, duchovně promlouvat 
k publiku. Filmů s duchovním přesahem je bezpočet. A byl Poirot katolík?  

 

O katolických knihách budoucnosti 
Jaké knihy nabízet dnešním čtenářům, v jaké podobě je vydávat a jak 
přitom ekonomicky obstát – tím se zabývali zástupci několika desítek 

nakladatelství z různých zemí na historicky prvních  
Mezinárodních dnech katolických nakladatelů v Římě.   

 

Proč se kněží ve farnostech střídají? 
Léto je dobou, kdy se ve farnostech nejčastěji vyměňují a stěhují kněží. 

Jaké důvody vedou biskupy k těmto krokům?  
 

Celá církev má být charismatická 
Tento týden se koná Katolická charismatická konference.  

Se známým slovenským knězem P. Michalem Zamkovským,  
jsme hovořili o charismatické  obnově, křtu v Duchu Svatém a misiích. 

 

O hvězdách a Malém princi 
Kdo se v těchto dnech zadívá na hvězdnou oblohu daleko od civilizace, 

ustrne v úžasu. Co tam viděl Malý princ?  
A co vidí astrofyzik z vatikánské observatoře P. Pavel Gábor SJ? 

 ___________________________ 
 

Připravujeme : MOBIL NA PRÁZDNINÁCH 
Přijedou  k  babičce, sotva pozdraví a už se ptají po heslu k 

„wifině“. Jak si v takové situaci poradit? 

Návštěvníci Velehradu zažili 20. ročník Dnů lidí dobré vůle, které se tu konají v 

předvečer státního svátku slovanských věrozvěstů. Na hlavní mši svatou při poutní 

slavnosti dorazily desítky tisíc poutníků. Celebrantem byl papežský nuncius  

Charles D. Balvo.               Snímek Richard Smolák / Člověk a Víra 


